
Зијад Јагодић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – „С обзиром на програм рада Савјета 

министара БиХ за 2013. годину као и чињеницу да се приближава крај календарске 

године али и огромне проблеме са којима се сусрећу привредна друштва у 

саобраћају те јавне установе, да ли имате намјеру да у парламентарну процедуру 

доставите неопходне предлоге измјена и допуна закона из области саобраћаја, као 

што су: 

1. Закон о основама безбједности саобраћаја на путевима, 

2. Закон о ваздухопловству, 

3. Закон о поморском добру и поморској пловидби, 

4. Закон о међународној и међуентитетској унутрашњој пловидби, 

5. Закон о поштанским услугама, 

6. Закон о путним исправама, 

7. Закон о међународном и међуентитетском друмском саобраћају, 

8. Закон о радном времену, обавезним одморима мобилних радника и уређајима за 

евидентирање у друмском превозу, 

9. Закон о о измјенама и допунама Закона о оснивању Компаније за пренос 

електричне енергије у БиХ, 

10. Закон о електронским комуникацијама.“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ и Федералном министарству саобраћаја 

и комуникација – „Када се може очекивати реализација пројекта електрификације 

жељезничких пруга Добој – Тузла – Зворник и Брчко – Тузла – Бановићи, на којим 

се обавља највећи жељезнички саобраћај у БиХ, а за погон жељезница користи 

увозно дизел- гориво умјесто електричне енергије коју сами производимо?“ 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ, Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ, Федералном министарству трговине, Министарству 

трговине и туризма Републике Српске и кантоналним министарствима туризма –

„Шта се чини на обезбјеђењу мјере да трговински ланци који послују у БиХ буду 

друштвено одговорнији у погледу пласмана домаће робе јер то у разумном обиму 

не чине, нити намјеравају, и зашто се у том смислу не прописују оштрије новчане 

казне?“ 
 


